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De voorzitter van N-VA Lede 
Fernand Steurbaut nam het woord 
tijdens de nieuwjaarsreceptie. 

Het is enkele jaren geleden dat we 
nog een nieuwjaarsreceptie mochten 
organiseren. En het is er niet eenvou-
diger op geworden. Eerst was er de 
coronacrisis en ondertussen zitten 
we in een energiecrisis. Tweeduizend  
kilometer hiervandaan is er een 
oorlog waarvan niemand met 
zekerheid kan zeggen wanneer en 
hoe die eindigen zal. 

Dat houdt ons niet tegen om in Lede 
een positief politiek alternatief voor 
te stellen. Als oppositiepartij is dat 
eerlijkheidshalve niet eenvoudig. 
Zeker niet als de meerderheid onze 
goed onderbouwde voorstellen 
zomaar wegstemt. 

Die meerderheid vormde in 2019 
een centrumlinks bestuur. Dat 
bestuur deed de voorbije jaren de 
kosten stijgen en het schuift de 
investeringsuitgaven vlotjes door 

naar de volgende bestuursploeg. 
Gaten worden gedicht met eenmalige 
ingrepen. Om nog maar te zwijgen 
over de samenstelling van de 
Gecoro. Dat centrumlinkse bestuur 
staat erbij en kijkt ernaar.

We zien ook voortdurend fouten 
opduiken in de financiële cijfers. 
Of het nu over het meerjarenplan 
gaat of over de begroting. Het lijkt 
alsof de meerderheid vergeten is dat 
die cijfers niets minder zijn dan uw 
centen. “U werkt daar hard voor en u 
verdient het dat een bestuur zorg-
vuldig met uw centen omspringt”, 
stelt Vlaams minister van Begroting 
Matthias Diependaele. 

N-VA Lede is vastberaden, positief 
en gemotiveerd. Wij zijn de komende 
jaren uw alternatief voor het huidig 
centrumlinkse bestuur. 
U kunt op ons rekenen! 

Fernand Steurbaut, 
voorzitter N-VA Lede

Geïnteresseerde aanwezigen luisteren naar de speech

Vlaams Parlementslid Sarah Smeyers neemt het woord

Het N-VA-bestuur voert oppositie voor u!
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Gemeente faalt voor 
het examen Gecoro
De huidige legislatuur gaat het voorlaatste jaar in. De 
centrumlinkse coalitie hee�  het roer van onze gemeente 
in handen. Een modale student rondt in evenveel tijd een 
masteropleiding aan de universiteit af. Het huidige bestuur 
is niet zo een goede student. Het slaagde er namelijk nog 
steeds niet in om een geldige gemeentelijke commissie voor 
ruimtelijke ordening (Gecoro) samen te stellen. 

Zevende (7!) keer, goede keer? 
Elke gemeente is verplicht een Gecoro op te richten volgens 
het decreet over ruimtelijke ordening. De Gecoro is een 
adviesorgaan waarin deskundigheid en maatschappelijke 
verwevenheid samengaan. Het staat los van elke politieke 
inmenging. De commissie geeft advies over alles wat in ver-
band staat met ruimtelijke ordening. In december 2022 werd 
er voor de zesde keer op rij een gegronde klacht ontvangen 
tegen de gevolgde aanstellingsprocedure van de leden voor 
de Gecoro. Het resultaat is dat het gemeentebestuur voor de 
zevende keer een herexamen heeft. 

Rechtsgeldigheid adviezen
Daar knelt nu net het schoentje. Zonder Gecoro zitten be-
langrijke dossiers vast. Veel lopende procedures betreffende 
zonevreemde bedrijven, verordeningen, bezwaarschriften, 
het gewenste ruimtelijk beleidsplan en vergunningsaanvra-
gen worden daardoor geblokkeerd. 

Een noodoplossing
“Het lijkt erop dat de oude Gecoro in februari opnieuw zijn rol 
moet opnemen om de dossiers te behandelen. De legitimiteit 
van die oude Gecoro kan in vraag worden gesteld, evenals de 
legaliteit van de adviezen die de commissie uitbrengt. Dat kan 
ernstige gevolgen hebben voor alle dossiers die de oude Gecoro 
behandelde”, aldus N-VA-raadslid Stijn Droessaert. Een stu-
dent die voor de zevende keer zijn examen moet afleggen zal 
van de universiteit te horen krijgen dat het beter is om ermee te 
stoppen. Benieuwd welk traject de Gecoro verder zal volgen.

Stijn Droessaert, 
gemeenteraadslid 

N-VA Lede

N-VA Lede steunt politiekorps
Onze raadsleden Jan Lievens en An Van 
Wesemael legden tijdens de politieraad 
van december een motie op tafel om ons 
politiekorps te steunen.

Beloften maken. En nakomen?
We vragen dat de Vivaldi-regering haar 
beloften nakomt en het sociaal akkoord 
met de politievakbonden respecteert en 
onverkort uitvoert. Het akkoord moest 
in principe op 1 januari 2023 in werking 
treden. Daarin zat een loonsverhoging 
van gemiddeld vijf procent, waarbij de 
nadruk lag op het verhogen van de laagste 
lonen. Die federale regering kwam bij de 
begrotingsonderhandelingen in okto-
ber eenzijdig op het akkoord terug. De 
regering zou de beloofde loonsverhoging 
in 2023 voor 45 procent toekennen en ze 
voeren de verhoging pas in 2025 volledig 
door.  

Kerntaak veiligheid
“We tonen met onze motie waardering voor het moeilijke en harde werk van het politiekorps. Tegelijk roepen we de federale regering 
op om woord te houden. Veiligheid is de kerntaak bij uitstek van de overheid. Investeringen voor ons politiepersoneel zijn broodno-
dig”, zegt Jan Lievens. Het politiecollege nam de motie van de N-VA over en de politieraad keurde de motie unaniem goed. 

“Het politiekorps 
verdient onze 

waardering voor 
het moeilijke en 

harde werk.” 
N-VA-gemeenteraadslid 

Jan Lievens
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Nijpende fi nanciële situatie van Lede
De meerderheid stelde tijdens de gemeenteraad in december 2022 de wijzigingen aan het meerjarenplan voor. De vragen van de 
oppositie omtrent de investeringsuitgaven bleven echter onbeantwoord. Leest u even mee? 

Uitgaven doorschuiven
Uit de wijzigingen aan het meerjaren-
plan wordt onmiddellijk duidelijk dat 
de meerderheid de investeringsuitgaven 
doorschuift en bovendien verhoogt. En 
die investeringen zijn niet mis: van 7,8 
miljoen euro in 2022 tot maar liefst 19,5 
miljoen euro in 2025. De klemtoon ligt 
daarbij op mobiliteit en lokaal milieu-
beleid. Daarnaast gaat de gemeente een 
lening aan van 5,5 miljoen euro in 2024 
en 7,5 miljoen in 2025. Het merendeel van 
de investeringen en het aangaan van de 
schulden worden voorzien in de volgende 
legislatuur.

Stijgende kosten
Het aandeel van de personeelskosten in 

de operationele kost stijgt gestaag, on-
dertussen naar maar liefst zestig procent. 
Ook de impact van de dotaties aan de 
politiezone, de hulpverleningszone en 
de kerkfabrieken is niet te verwaarlozen. 
Voor het project Brede School voorziet 
het bestuur dan weer meerkosten van 
netto twee miljoen euro in 2025. 

Gebrek aan bestuurskracht
We vinden in het meerjarenplan geen 
duidelijk antwoord op de vraag hoe de 
meerderheid verwacht die uitgaven en 
kosten te dragen. Het bestuur is zich 
wel bewust van de situatie: “Bovenop de 
vernoemde problematieken worden we als 
lokaal bestuur elke dag steeds meer uitge-
daagd om een antwoord te bieden op zeer 

complexe problemen.” Een visie op de be-
stuurskracht en een analyse daarvan blijft 
achterwege. Heeft het huidig bestuur van 
Lede eigenlijk een idee waarop ze kunnen 
besparen? Ze stellen prioritaire projecten 
uit en ze verkopen extra gronden. De 
financiële toestand van de gemeente Lede 
ziet er belabberd uit zonder structurele 
maatregelen en duidelijke beleidskeuzes.

An Van Wesemael, 
gemeenteraadslid

De meest 
fi etsonvriendelijke
gemeente van de 
Denderstreek
Het gemeentebestuur legde de voorbije vier jaar slechts een 
halve kilometer nieuw � etspad aan. Ook de toekomst ziet er 
bovendien allerminst rooskleurig uit. 

Schoolgaande jeugd in de kou
De meerderheid streefde in haar meerjarenplan nog naar ‘een 
modal shift richting duurzamere vervoersmodi en combimobili-
teit om een verkeersleefbare omgeving te creëren’. Jammer genoeg 
bleef het bij die loze woorden. Ze stelde de twee fietsprojecten die 
er op onze vraag kwamen uit. Er komt dus geen fietspadenproject 
in Ommeganglaan-Grotekapellelaan. Dat project was nochtans 
uiterst belangrijk voor de verkeersveiligheid van kinderen en 
jongeren die via die weg naar school gaan. De fietsveiligheid was 
een prioritaire doelstelling van de coalitie maar ze zet die 
doelstelling niet om in daden.  

Extra subsidies misgelopen
De gemeente Lede liet ook kansen liggen. De Vlaamse regering 
stimuleert met het Kopenhagenplan de lokale overheden om extra 
te investeren in de fietsinfrastructuur langs de gemeentelijke we-
gen. Vlaanderen legt hiervoor een euro bij voor elke twee euro die 
lokale besturen investeren. Tot 15 oktober 2022 konden gemeenten 
hun projecten voor het Kopenhagenplan aanmelden via het Loket 
voor lokale besturen. De tabel spreekt voor zich.

Kris Wyndaele, 
gemeenteraadslid 
N-VA Lede

Kopenhagenplan

Gemeente  Aantal kilometer

Aalst 29,0
Herzele 11,7
Ninove 10,7
Lebbeke 7,6
Wichelen 6,6
Geraardsbergen 6,2
Haaltert 6,0
Dendermonde 4,5
Buggenhout 4,2
Sint Lievens-Houtem 3,2
Denderleeuw 0,7
Lede 0,0

€

€

€
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Nog voor hij de eed aflegde als premier van de paars-groene regering, stond Alexander De Croo erom 
bekend wel eens een loopje te nemen met de waarheid. Dat is tijdens zijn premierschap niet veranderd.

In 2019 pleitte De Croo voor een paars-gele regering, ‘sober en met minder 
gekibbel’. Het premierschap was voor hem uit den boze. Amper een jaar later 
legde hij de eed af als premier van een paars-groene regering.

De Belgische werkzaamheidsgraad blijft
steken op 72 procent. De regering-De Croo
heeft nog geen enkele maatregel genomen 
om dat cijfer te verhogen. 

Amper (afgerond) een vijfde van het tekort is van de 
deelstaten. Drie vierde is van de federale overheid. Daarnaast 
zit ook een klein deeltje bij de gemeenten. Bovendien is meer 
dan 80 procent van alle schulden federaal.

De regering-De Croo is een kwart duurder dan 
de regering-Michel, met meer ministers en een 
recordaantal kabinetsmedewerkers.  

De hervorming van de btw op energie is helemaal niet 
budgetneutraal. Ze slaat een bijkomend gat in de begroting 
van liefst 750 miljoen euro. Staatssecretaris van Begroting 
Eva De Bleeker en de N-VA hadden dus gelijk.

Een ‘intentieverklaring’ is geen akkoord. De 
deal met Engie biedt geen enkele garantie, de 
onzekerheid over de energiebevoorrading blijft.

Netbeheerder Elia waarschuwt dat we tegen 2025 afstevenen op een capaciteits- 
tekort van 3.600 megawatt. Zelfs als er twee centrales openblijven, compenseren 
we maar de helft daarvan.

Zelfs het expertenrapport van de 
regering bevestigt dat dit niet het 
geval was. Werklozen en inactie-
ven werden overgecompenseerd. 
Terwijl de werkende middenklasse 
koopkracht verloor.


